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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 

И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

ПРОТОКОЛ № 77 

от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата 

на ул. „Московска“ № 33 

Днес, 15.03.2023 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, архитектура 

и жилищна политика. 

По докладите не са постъпвали становища от външните експерти на Комисията. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 общински 
съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Р. Русев е предупредил предварително, че поради служебен ангажимент ще отсъства 
от днешното заседание. Предупредили са също предварително, че ще отсъстват още И. 
Йорданова и Б. Бонев. 

Към момента отсъстват и Л. Радева, Б. Игнатов, Н. Николов, Д. Тонова и Б. Бориславов. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, 
заедно с допълнителните т. 1 и т. 2 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
допълнителните т.1 и т. 2, както следва: 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И.ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - За  - За За За - - 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 

ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ В 
Т.Ч.: 

9 

- За За За - За - - 
ЗА 9 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, заедно с допълнителните т. 1 

и т. 2. 

Приетият дневен ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

По т. 1. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  
Поименното гласуване е както следва: 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И.ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - За - За За За - - 

 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 

ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ В 
Т.Ч.: 

9 

- За За За - За - - 
ЗА 9 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
 

По т. 2. /Разни/ от дневния ред: 

Въпроси не бяха повдигани. 

По допълнителната т. 1. от дневния ред: 

Д. Тонова се присъединява към заседанието на Комисията в 10.05 часа, общинските 
съветници са 10. 

Б. Милчев предлага т. 2 да отпадне, не му е ясно какво означава „опазване“. 

И. Петков пояснява, че означава да няма вандалски прояви, да сигнализира за такива. 

Б. Бориславов в 10.10 часа се присъединява към заседанието на Комисията, като с него 
присъстващите общински съветници са 11. 

И. Петков счита, че следва да се добави и „осъвременяване“ на инсталацията. 

А. Стойкова казва, че е добре по- скоро да е текста  „поддържане“ на  хубавата визия 
на самия проект. 
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Г. Стефанова казва, че невероятно й звучи една и съща инсталация да е 5 години и 
районния кмет, който и да е той да я пази.  

Б. Ботев предлага в т. 1 след текста „създаване“ да се допълни и текста „поддържане“, 
като утре във Водещата Комисия тези предложения да бъдат разгледани. 

Б. Бориславов като съвносител по доклада счита, че охраната на подлезите, които са 
публична общинска собственост е задължителна за районните кметове. Предлага утре във 
Водещата Комисия- ПК по Образование тези предложения да се обсъдят. 

И. Петков казва, че не се задължава районния кмет да поддържа, тъй като по 
Наредбата са му вменени тези задължения, не възразява да отпадне т. 2. 

С. Марков казва, че инициативата е добра, да не се драматизира, има достатъчно 
подлези за изява, да се подкрепи идеята. 

Д. Тонова пита насреща ще има ли ангажимент, поставя и въпроса с авторските права 
на тази инсталация. 

Б. Иванов предлага във водещата Комисия да направи презентация и, че фирмата ще 
вложи труд и материали и общината следва да ги приеме като дарение. 

Я. Сачкова- външен експерт- архитект казва, че е хубава идеята, но я смущава дългия 
срок от 5 години. Казва, че следващата година випуските може да са по- добри, предлага да 
се сменя самия интериор в годините, че 5 години едно и също не е добре. 

Б. Бориславов като съвносител не възразява срока да е до 5 години, че това е пилотен 
проект подлезите да станат атрактивни. 

И. Петков обобщава предложенията за срока, за поддръжката и отпадането на т. 2, 
които да бъдат отправени като препоръка към Водещата Комисия-ПК по ОКНКМ, които да ги 
обсъдят и ако преценят да ги променят. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

2. Комисията отправя препоръка към Водещата Комисия- ПК по Образование, 

култура, наука и културно многообразие да обсъди и ако прецени да промени следното: 

- срокът да бъде до 5 години; 

- да се включи текст в проекта за решение за поддържане на инсталацията в 

посочения срок; 

- т. 2 от проекта за решение да отпадне. 

Поименното гласуване е както следва: 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И.ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - Възд. се За  За За За - - 

 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 

ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ В 
Т.Ч.: 

11 

- Възд. се Възд. се За - За - За 
ЗА 8 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 3 
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По допълнителната т. 2. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 

становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И.ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - За  За За За За - - 

 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 

ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ В 
Т.Ч.: 

11 

- За За За - За - За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 10. 30 часа Председателят на Комисията Ивайло 
Петков закри заседанието на Комисията. 

Протоколът е изготвен на 15.03.2023 г. 

  /п/ Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

[име, фамилия, длъжност] 

       
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и жилищна 
политика: /п/  Арх. Ивайло Петков 
 

[име, фамилия] 
 
 15.03.2023 г. 
 

[дата на подписване] 
 

 
 


